
 

 

Zoetermeer, 27 september 2020 

 

Geachte heer Janssen, 

 

Wij hebben kennis genomen van uw bericht en delen u het volgende mede. 

Toegankelijkheid van de openbare ruimte is voor een ieder van belang, maar het belang zeker in deze 

Coronatijd is des te groter voor mensen met een beperking. Dat toegankelijkheid is meegenomen in 

de maatregelen in relatie tot Corona doet ons deugd.  

Wij zijn betrokken geweest bij de upgrade van het Stadshart en daar is onder andere gesproken over 

duidelijke looproutes voor mensen met een visuele handicap. Gekozen werd voor een combinatie 

van de natuurlijke gidslijn langs de gevel en op sommige plekken geleidelijnen ter verduidelijking van 

de logische lijn van gevel tot gevel. 

In het huidige straatbeeld is er door het verdwijnen van borden en andere obstakels een veiliger en 

duidelijker looproute ontstaan. Soms kom je nog zaken tegen als grote plantenbakken (waarvan de 

planten aan de onderkant overigens wel beter gesnoeid zouden mogen worden om als visueel 

beperkte er niet onbedoeld tegenaan te lopen) maar anderzijds zijn deze wel in een logische lijn 

geplaatst op enige afstand van de winkelpui die als gidslijn dient. 

Het mag u duidelijk zijn dat het niet onze voorkeur geniet om weer geconfronteerd te worden met 

allerhande obstakels in verband met de veiligheid van mensen voor wie wij als TR ons werk doen. 

Mocht het voornemen er zijn om op de een of andere wijze toch veranderingen in de huidige situatie 

aan te brengen, dan zouden wij daar graag bij betrokken zijn. 

 

Met vriendelijke groet, 

Hans Lindeboom 

(voorzitter Toegankelijkheidsraad Zoetermeer) 


